



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ

សេចក្តីជូនដំណឹង
ស្តីពី

ការបើកផ្តល់ប្រាក់ឧបត្ថម្ភជូនបងប្អូនកម្មករនិយោជិតចំនួន ១៧ ០៥២នាក់ នៃ
រោងចក្រ សហគ្រាស ទាំង៥០ នៃវិស័យកាត់ដេរ និងវិស័យទេសចរណ៍ (ដូចមានភ្ជាប់នៅក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ) ដែលទទួលបាន
ការអនុញ្ញាតព្យួរកិច្ចសន្យាការងារស្របតាមស្មារតីជុំទី៣នៃកញ្ចប់វិធានការរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលជ្រាបថា ធនាគារឯកទេសវីង
នឹងធ្វើសារអំពីការបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលទៅលេខទូរស័ព្ទ ដែលបងប្អូនបានផ្តល់មកឱ្យក្រសួងតាមរយៈរដ្ឋបាល
រោងចក្រ សហគ្រាសនាពេលកន្លងមក។

ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ សូមជូនដំណឹងដល់បងប្អូនកម្មករនិយោជិតចំនួន ១៧ ០៥២នាក់ នៃ រោងចក្រ សហគ្រាស ទាំង៥០ នៃវិស័យកាត់ដេរ និងវិស័យទេសចរណ៍ (ដូចមានភ្ជាប់នៅក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ) ដែលទទួលបាន ការអនុញ្ញាតព្យួរកិច្ចសន្យាការងារស្របតាមស្មារតីជុំទី៣នៃកញ្ចប់វិធានការរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលជ្រាបថា ធនាគារឯកទេសវីង នឹងធ្វើសារអំពីការបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលទៅលេខទូរស័ព្ទ ដែលបងប្អូនបានផ្តល់មកឱ្យក្រសួងតាមរយៈរដ្ឋបាល រោងចក្រ សហគ្រាសនាពេលកន្លងមក។

- ប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះនឹងត្រូវបើកផ្តល់ជាប្រាក់រៀល និងអាស្រ័យលើចំនួនថ្ងៃនៃការព្យួរកិច្ចសន្យាការងារ ក្នុងនោះចំនួន៖
- ៦១ ៥០០រៀល (១៥ដុល្លារអាមេរិក) សម្រាប់ការព្យួរកិច្ចសន្យាការងាររយៈពេល ៧ថ្ងៃ ដល់ ១០ថ្ងៃ
 - ១២៣ ០០០រៀល (៣០ដុល្លារអាមេរិក) សម្រាប់ការព្យួរកិច្ចសន្យាការងាររយៈពេល ១១ថ្ងៃ ដល់ ២០ថ្ងៃ
 - ១៦៤ ០០០រៀល (៤០ដុល្លារអាមេរិក) សម្រាប់ការព្យួរកិច្ចសន្យាការងាររយៈពេលចាប់ពី ២១ថ្ងៃ ដល់ ១ខែ។
- ដើម្បីចៀសវាងការលំបាកក្នុងការបង្វិលថវិកាសងរាជរដ្ឋាភិបាលវិញ ក្នុងករណីរោងចក្រ សហគ្រាសសុំចូលធ្វើការ មុនកាលកំណត់នៃរយៈពេលព្យួរកិច្ចសន្យាការងារ នោះប្រាក់ឧបត្ថម្ភនឹងត្រូវចែកចេញជា ២ដង សម្រាប់បងប្អូន ដែលព្យួរកិច្ចសន្យាការងារចាប់ពី ២១ថ្ងៃ ដល់ ១ខែ, និងត្រូវបែងចែកជា ៤ដង សម្រាប់បងប្អូនដែលព្យួរកិច្ច សន្យាការងាររយៈពេល ២ខែ ដោយក្នុង ១ដង ស្មើនឹងថវិកាចំនួន ៨២ ០០០រៀល (២០ដុល្លារអាមេរិក)។

ក្រសួងសូមរំលឹកថា ធនាគារឯកទេសវីង នឹងបង្វិលប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះជូនរាជរដ្ឋាភិបាលវិញ ប្រសិនបើបងប្អូនខកខាន មិនបានទៅបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ ក្នុងរយៈពេល ១០ថ្ងៃ បន្ទាប់ពីទទួលបានសារតាមទូរស័ព្ទពីធនាគារឯកទេសវីង។ ដើម្បី បើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ បងប្អូនត្រូវយកអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណសញ្ជាតិខ្មែរ និងទូរស័ព្ទដែលទទួលបានសារនោះទៅកាន់ភ្នាក់ងារវីង ដែលនៅជិតបំផុត។ សូមបញ្ជាក់ថា បងប្អូនមិនត្រូវឱ្យបង់ថ្លៃសេវាទៅភ្នាក់ងារវីងឡើយពេលបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ។

ក្នុងករណីបងប្អូនកម្មករនិយោជិត ដែលបម្រើការងារនៅរោងចក្រ សហគ្រាស ទាំង៥០ នេះ មិនបានទទួលសារ ទូរស័ព្ទពីធនាគារឯកទេសវីង នោះសូមបងប្អូនទំនាក់ទំនងសួរព័ត៌មានបន្ថែម ឬធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពលេខទូរស័ព្ទរបស់ខ្លួន ទៅ រដ្ឋបាលរោងចក្រ សហគ្រាសរបស់ខ្លួនជាបន្ទាន់ដោយផ្អែកលើខ្លឹមសារនៃសេចក្តីណែនាំលេខ០៤៥/២០ របស់ក្រសួង។ ក្រសួងនឹងបន្តជូនដំណឹងដល់បងប្អូនកម្មកររោងចក្រ សហគ្រាសដទៃទៀតអំពីការបើកផ្តល់ប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ។

អាស្រ័យដូចបានជម្រាបជូនខាងលើ សូម សាធារណជន ជាពិសេសបងប្អូនកម្មករនិយោជិតជ្រាបជាព័ត៌មាន និង សូមរូសរាន់ទំនាក់ទំនងបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះនៅតាមភ្នាក់ងារវីងនានាដែលនៅជិតបំផុតឱ្យបានទាន់ពេលវេលា។

ថ្ងៃ អង្គារ ៤ កញ្ញា ខែ សីហា ឆ្នាំព្រឹក ព.ស. ២៥៦៤
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ០៤ ខែ ០៩ ឆ្នាំ ២០២០



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ
គណៈកម្មការអនុវត្តវិធានការរាជរដ្ឋាភិបាល

ឧបសម្ព័ន្ធ នៃសេចក្តីជូនដំណឹងចុះថ្ងៃទី៩ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០២០

បញ្ជីឈ្មោះ រោងចក្រ សហគ្រាស ក្នុរវិស័យកាត់ដេរ និងវិស័យទេសចរណ៍
ចំនួន ៥០ ដែលទទួលបានប្រាក់ឧបត្ថម្ភរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល

ល.រ	ឈ្មោះរោងចក្រ សហគ្រាស	រាជធានី ខេត្ត
ក. វិស័យកាត់ដេរ		34
1	ក្រុមហ៊ុនជិន ចាយ ហ៊ាន បើក ម៉ាយ៉ឹង (ខេមបូឌា) ឯ.ក	ភ្នំពេញ
2	ក្រុមហ៊ុនដុងអ៊ិនដាសស្រៀល	ភ្នំពេញ
3	ក្រុមហ៊ុនអេសអ៊ីភីអាយអេ (ខេមបូឌា) ហ្គាមេន ឯ.ក	ភ្នំពេញ
4	ក្រុមហ៊ុនសានស៊ូ ខ្លូស៊ីង (ខេមបូឌា)ឯ.ក	ភ្នំពេញ
5	ក្រុមហ៊ុនឌុក វើលដ៍ ថយស៍ ឯ.ក	ភ្នំពេញ
6	ក្រុមហ៊ុនម៉ាកាឡូត ហ្គាមិន (ខេមបូឌា) សាខាទី ១	ភ្នំពេញ
7	ក្រុមហ៊ុនស៊ីម៉ូនី អេស៊ីស៊ី ខីលេកសិន	ភ្នំពេញ
8	ក្រុមហ៊ុនចុង ឆាវ អេនធើប្រាយ (ខេមបូឌា) អិលធើឌី	ភ្នំពេញ
9	ក្រុមហ៊ុនហូអេវី ហូជ ព្រីនធើង	ភ្នំពេញ
10	ក្រុមហ៊ុនវី.ស៊ី.អូ.អេហូ.អេហូ អិកែវីល ឯ.ក	ភ្នំពេញ
11	ក្រុមហ៊ុនត្រាតស៍ អិកែវីល (ខេមបូឌា) ខុអិលធើឌី	ភ្នំពេញ
12	រោងចក្រកាត់ដេរសម្លៀកបំពាក់ យូ.ឌី.អេស ហ្គាមេន	ភ្នំពេញ
13	ក្រុមហ៊ុន អ៊ិនធើ ហូបវើល ហ្គាមេន ខុអិលធើឌី	ភ្នំពេញ
14	ក្រុមហ៊ុនឌី&ធើ (ខេមបូឌា) ឯ.ក	ភ្នំពេញ
15	ក្រុមហ៊ុនហ៊ី លី តូ នីតធើង ខុ អិលធើឌី	ភ្នំពេញ
16	ក្រុមហ៊ុនប្រដឿនខេមបូឌាហ្គាមេនអ៊ិនឌីសស្រៀ	ភ្នំពេញ
17	ក្រុមហ៊ុនភីភីអិន ភីសយ អិថយខុអិលធើឌី	កណ្តាល
18	ក្រុមហ៊ុនតេហ្វូអ័រ ប្រឡូឌីអិលធើឌី	កណ្តាល
19	ក្រុមហ៊ុនដា រ៉ុង ព្រីនធើង & អ៊ីមប្រយធើវី	កណ្តាល
20	ក្រុមហ៊ុនលៀនហ្វា (ខេមបូឌា) ហ្គាមេន	កណ្តាល
21	ក្រុមហ៊ុនយី ដា មេនូហ្វេកធើវី	កណ្តាល



Handwritten signature or mark in blue ink.

ល.រ	ឈ្មោះរោងចក្រ សហគ្រាស	កងចានី ខេត្ត
22	ក្រុមហ៊ុនចុង យ៉ូវ	កណ្តាល
23	ក្រុមហ៊ុនចិតសាន់(ខេមបូឌា)នីតធិង វិស៊ីង ដាយអ៊ីង អេន ព្រីនធិង ឯ.ក	កំពង់ស្ពឺ
24	ក្រុមហ៊ុនញូខាំមើ ឡាក់ហ្គេដ អេនប៊ែក (ខេមបូឌា) មេនូហ្វេកធីវីង ឯ.ក	កំពង់ស្ពឺ
25	ក្រុមហ៊ុនមីង ហ្វៃ អេនធ្វើប្រាយ(ខេមបូឌា)ឯ.ក.	កំពង់ស្ពឺ
26	ក្រុមហ៊ុនអិមអេ ហ៊ែនប៊ែក (ខ័មបូឌា)ខូអែលធីឌី	កំពង់ស្ពឺ
27	ក្រុមហ៊ុនហ្គេត ភីស លីមីធីត	កំពង់ស្ពឺ
28	ក្រុមហ៊ុនខេមបូឌានស៊ីកនេតឈ័រ ចេកស្តាយ ឯ ក	ស្វាយរៀង
29	ក្រុមហ៊ុនកៅវី ស្តីត អិលធីឌី	ស្វាយរៀង
30	ក្រុមហ៊ុនយីងម៉េកឃើ(ខេមបូឌា)ហ្វូតវ៉ៃ	ស្វាយរៀង
31	ក្រុមហ៊ុនអ៊ីលីត (ខេមបូឌា) ខូអិលធីឌី	ស្វាយរៀង
32	ក្រុមហ៊ុនធី.ខេ ហ្សាមេន ស៊ីសុផុន	បន្ទាយមានជ័យ
33	ក្រុមហ៊ុនឡាយហ្វេងអៅដា(ខេមបូឌា)ឯ.ក	តាកែវ
34	ក្រុមហ៊ុនណាតធាក (ខេមបូឌា) ឯ.ក	ព្រះសីហនុ
ខ. វិស័យទេសចរណ៍		16
35	ក្រុមហ៊ុនអេមខេត (ខេមបូឌា) ឯ.ក	ភ្នំពេញ
36	ក្រុមហ៊ុនសហគ្រាស-គ្រឹះស្ថាន ឆ្នេនថេសិន ហូថេល	ភ្នំពេញ
37	សណ្ឋាគារភីហ្វិលរ័យ៉ាល់	ភ្នំពេញ
38	ផ្ទះសំណាក់ប្លូមហ្គាឌិន	សៀមរាប
39	ក្រុមហ៊ុនណាវូឡូ គ្រីម	សៀមរាប
40	ក្រុមហ៊ុនអេសធីនន ខូឡិចហ្វីន	សៀមរាប
41	ក្រុមហ៊ុនទន្លេសាបចៅថាយ៉ា(កោដនីយដ្ឋានទន្លេសាប)	សៀមរាប
42	ក្រុមហ៊ុនអាហ្សូណា កាហ្វេធីវ៉ា	សៀមរាប
43	សណ្ឋាគារសុខាសៀមរាប	សៀមរាប
44	ក្រុមហ៊ុនអេច ឌី វីក កាហ្វេ & សប	សៀមរាប
45	ក្រុមហ៊ុនចាយ៉ាហៅសំរីវើវ៉ាធាក សៀមរាប ឯ.ក	សៀមរាប
46	សណ្ឋាគារ សុខាអង្គរ	សៀមរាប
47	ក្រុមហ៊ុនភូមិបៃតង (ខេមបូឌា)	សៀមរាប
48	រមណីយដ្ឋានឆ្នេរសុខា	ព្រះសីហនុ
49	ក្រុមហ៊ុនថ្ម្រុង ឌីវឡូបមេន	ព្រះសីហនុ
50	ក្រុមហ៊ុនវ៉ានស្តីសុខា	កំពត



Handwritten signature or mark in blue ink.